

Postboks 67
1556
Son

Deltakere: Lars (LR), Eskild (EU), Henning (HA), Morten (MB), Per Christian (PC), Thomas (TH), Kristine (KA) Aneta (AJ), Roger (RH), Jan Kristiansen (JK)
Forfall:

[illegible]

	Vedtakelse av budsjett - Budsjettpost for Rugdeveien justeres, og det settes av budsjettmidler til dugnadsgruppa - Budsjettet legges frem på årsmøtet for vedtakelse.	
3	Fra dugnadsgruppa v/ Jan Befaring med arborist gjennomført i starten av april. Arboristen har markert verneverdige trær, og rapporten med 5 årsplan for anbefalinger til treskjøtsel, felling og beskjæring vil komme innen slutten av april. Styret kan kontakte arboristen dersom det er ønskelig å beskjære trær med ekstra vern, og så vil han ta saken videre med kommunen. Rapporten vil bli fulgt opp av dugnadsgruppa, når hekketiden er over. Dugnadsgruppa fikk noe opplæring i beskjæring av noen typer trær som også kan følges opp. <u>Innspill fra dugnadsgruppa:</u> Innkjøp av elektrisk motorsag til dugnadsgruppa og bruk på dugnader. Innspill om opprydding i «krattskogen» - ønsker bestilling av container Grill monteres på stranda innen kort tid Vannproblematikk Svaneveien/Dueveien. Styret er klar over problematikken, og Lars følger opp.	JK LR JK JK/LR LR
4	Søknad om oppføring av ny garasje på felt U Styret samtykker til oppføring av garasjen.	HA/AJ
5	Innkomne saker (styreweb) Gjennomgang av postliste og saker som har kommet inn på styreweb og velets kontaktflater siden siste møte. Fordelt ansvar for å svare ut ubesvarte henvendelser - Spørsmål om etablering av kajakkstativ på Obos-stranda: Styret voterer og sier nei til plassering av slikt stativ på stranda. Lars gir tilbakemelding.	HA LR
5	Orienteringssaker • Dugnadshelgen Morten må få beskjed om plassering av containere omgående Lån av oppmerkningsutstyr og annet utstyr avklares med dugnadsgruppa • NESTE STYREMØTE: 13. mai kl. 18-21	AJ